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>1.6.1儿童节问候语英语祝福词
1、愿你永远拥有一颗童心，天天笑哈哈。
May you always have a childlike innocence and laugh everyday.
2、祝你儿童节快乐抹一脸，幸福流成河。
I wish you a happy children\'s day and a happy river.
3、儿童节，愿你无忧无虑，幸福生活一辈子!
Children\'s day, I wish you happy and happy life!
4、愿你还像童年一样脸上挂满笑颜，无忧无虑幸福无边。
May you still have a smile on your face like childhood, free from worry and happiness.
5、儿童节到了，愿你和孩子快乐永伴，健康无忧!
Children\'s Day is coming. May you and your children be happy and healthy.
6、童年是一首没有忧伤的歌曲，唱出你我纯真的记忆;
Childhood is a song without sadness, singing your memory of my innocence;
7、让童真净化你烦闷的心灵，多点洒脱;让童趣增添你的生活情趣，多点快乐;
Let the innocence purify your troubled mind, more free and easy; let the childlike interest increase your life interest, more happy;
8、童年美好，六一愿你找回童趣，快乐徜徉。
Childhood is beautiful. 61, I hope you will find your childhood fun and enjoy it.
9、儿童节到了，祝你节日快乐，永远年轻!
Children\'s Day is here. I wish you a happy holiday and forever young!
10、祝愿朋友享福快乐，将童年的快乐和欢笑带进今天的生活。
I wish my friends happiness and joy and laughter into today\'s life.
>2.6.1儿童节问候语英语祝福词
1、儿童节，祝愿你重回童年，快乐相连！
Happy children\'s day, I wish you were a boy again, connected!
2、儿童节到了，送你一颗快乐的童心！
Children\'s day is coming, send you a happy heart!
3、祝愿你拥有一颗纯真、快乐的童心。
Wish you have a pure childlike innocence and happy.
4、六一儿童节，祝愿你节日快乐无比！
June 1 children\'s day, wish your festival happiness!
5、童年真好！连回忆都是如此美好！
Childhood is really good! Even the memories are so beautiful!
6、去到孩子们中间，找回童年的欢畅！
Go between the children, back to childhood.
7、今天儿童节，祝愿超级儿童节日快乐！
Today is children\'s day, I wish the children happy holidays!
8、愿你像孩童般开心，像孩童般幸福！
I wish you happy like a child, like a happy childhood!
9、愿你六一心情妙，开开心心每一秒！
You would like to children mood, happy every second!
10、祝愿快乐无比、幸福无比、甜蜜无比。
May joy and happiness, and sweet.
>3.6.1儿童节问候语英语祝福词
1、祝所有的朋友今天快乐满溢，找回童趣！
I wish all my friends a happy day and find their children\'s fun again!
2、送你一个棒棒糖，因为你可爱；送你一朵小红花。
Give you a lollipop, because you are cute; Give you a little safflower.
3、提前祝岁数大、心态小的朋友儿童节快乐！
Happy Children\'s Day to my old and young friends in advance!
4、开支红酒，为这不属于我们的节日干杯！儿童节快乐！
Expenditure on red wine. Cheers to this festival that does not belong to us! Happy children\'s Day!
5、愿你永远怀揣一颗天真烂漫的童心快乐地生活！
May you live happily with an innocent childlike heart forever!
6、愿你六一心情妙，开开心心每一秒！
May you be in a good mood and happy every second!
7、六一儿童节，祝你节日快乐无比！
Happy children\'s Day!
8、儿童节又快到，不管年龄多少，快乐最重要！
Children\'s Day is fast approaching, no matter how old, happiness is the most important!
9、六一，朋友，祝你永远有颗快乐的童心。
61, friend, I wish you a happy childlike heart forever.
10、快点擦擦鼻涕，把它收好，祝你儿童节快乐！
Wipe your nose quickly and put it away. Happy Children\'s Day to you!
>4.6.1儿童节问候语英语祝福词
1、他们是祖国的未来，我们的希望，让我们一起祝愿孩子们健康成长。
They are the future of our motherland and our hope. Let\'s wish our children grow healthily.
2、儿童节，愿你保持童真的心，露出率真的笑!
Children\'s day, I wish you to keep a childlike heart and show a frank smile.
3、祝儿童节快乐无限、幸福无比、健康永伴。
I wish children\'s Day happiness, happiness and health.
4、一曲笛声也悠长，愿这载满幸福的.音符，唱响你成长的歌!
The sound of a flute is long. May this be filled with happy notes, sing the song of your growth!
5、愿你的生活有童趣，愿你的生活有童真，无忧无虑快乐心!
May your life be childlike, and may your life be childlike, carefree and happy.
6、祝愿你们勤奋学习，快乐生活，全面发展。
I wish you all diligent study, happy life and all-round development.
7、愿你是全天下最幸福，最快乐，最聪明，最可爱，最美丽的小孩子!
May you be the happiest, the happiest, the brightest, the most loveliest and the most beautiful child in the world!
8、今天儿童节，祝愿你健康快乐，心想事成，步步高升，幸福如意!
Today, children\'s day, I wish you health and happiness, and hope for success.
9、只愿快乐每一天，幸福生活每一秒,祝六一节快乐!
Only happy every day, happy life every second, I wish 61 happy!
10、祝你儿童节快乐，工作顺利，家庭和睦，心情愉悦!
I wish you a happy children\'s day, a smooth job, a happy family and a happy mood.
>5.6.1儿童节问候语英语祝福词
1、you will never Zhang Buda is the BaBy, I wish you happy holidays!
你是个永远长不大的BaBy，祝你节日快乐!
2、 I wish the children happy holidays, study well, every day, prossive, roof as a model.
祝小朋友们节日快乐，好好学习，天天向上，个儿象个模特。
3、in order to celebrate the \"June 1\" Children\'s Day, special preparations for more than 20 species of fruits, invite you to share 18:45 restaurant gathering.
为了庆祝“六一”儿童节，特准备20余种水果，诚邀各位于下午6点45分到酒楼聚会。
4、Rose would also like to thank opened, the Children\'s Day will never Viiv!
玫瑰花开了还要谢，儿童节永远欢跃!
5、when the peony in full bloom, swallows flying; legitimate Rose Michelia, Cherry cooked, the best time of year! Peony the United States less than you, than you cherry red, Xiaodi young girl, a happy Children\'s Day!
正当芍药盛开，燕子飞来;正当玫瑰含笑，樱桃熟了，一年中的时节!芍药不及你美，樱桃不及你红，小弟小妹，儿童节快乐!
6、a socialist flower, is your ah. What happiness! You are the country\'s Baby, I wish the Children\'s Day Hooray!
社会主义的花，是你们呀。多么幸福!你们是国家的宝贝，祝儿童节万岁!
7、the most wonderful childhood was originally a stage of life, then the child is a flower, is also a fruit, is a hazy smart, a never-income activities, a strong desire.
童年原是一生最美妙的阶段，那时的孩子是一朵花，也是一颗果子，是一片朦朦胧胧的聪明，一种永不息的活动，一股强烈的欲 望。
8、Happy Children\'s Day! Wishes to you always have a Childlike Innocence, every day Xiao Haha.
儿童节快乐!愿你永远拥有一颗童心，天天笑哈哈
9、the plants will not be room has a strong vitality. Do not you Fuxiong in the tent sleeping, the times are moving. Keep up with it forward!
室里的花草不会有强大的生命力。不要在你父兄的帐篷里沉睡，时代在前进。紧跟它向前吧!
10、Children\'s happiness, the innocence you forever! Aunt is ready for you to eat the teeth do not hurt the sugar, to taste, welcome to.
儿童节快乐，永远童真的你!阿姨准备了适合你吃不伤牙齿的糖，欢迎到时来尝尝。
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